

# Rita Tsang

## S.1-6英國語文(補習課程)

請各位同學留意：

- 章程上所有課程的開課日期和時間均有機會改動，請以報名時收據上列印的資料為準；報名後如上課安排有所改動，本校會以學生所填寫的聯絡電話作個別通知。
- 同學必須保留收據，並按收據上的日期、時間、地點上課。
- 每區的班數有限，如同學需要調堂，雖可依照相關守則提出申請，惟本校不保證一定能夠成功申請，更不確保可原區補上，亦不會因為學生缺課而退回部分或全部學費。
- 同學報名或交費前應仔細考慮個人時間表。

### 升S.3-4 暑期「星」級銜接課程 // 包含2個獨立課程 合共8堂

每堂課時為1小時

上課地點	課程編號	開課日	時間	課堂形式	*學費 (每個獨立課程4堂)
太子	PRB24RT3401-L	20/7 (SAT)	4:00pm-5:00pm		
九龍灣	KRB24RT3402-L	19/7 (FRI)	4:45pm-5:45pm		
	KRB24RT3403-L	21/7 (SUN)	11:45am-12:45pm	Live	\$920
銅鑼灣	CRB24RT3404-L	20/7 (SAT)	11:45am-12:45pm		
荃灣 (海之戀)	TRB24RT3405-L	16/7 (TUE)	6:00pm-7:00pm		
	TRB24RT3406-L	21/7 (SUN)	6:35pm-7:35pm		
ONLINE^	ORB24RT3400-1	26/7 (FRI)	N/A	OT	

^同學可於Online 班影片上載後，或報讀課程日起計(以日期較後者為準)60天內觀看2次。

備註：

1. 此課程將於2024年6月15日上載約10分鐘的課程導讀，屆時可登入網上平台，點選「課程資源」查閱。
2. 因加快進度，此課程第1-2個月第3堂改以網上形式(Online)上課，同學可以登入網上平台，點選「課堂一覽」觀看該堂教學影片，敬請留意。

符號L：代表Live班!導師每期會現場授課3至4堂!職員會根據學生人數及登記情況安排入座次序及班房。

符號SL：代表Semi-Live班!導師每期會現場授課1至2堂!其餘堂數會以播放Video的形式授課。

符號V：代表Video班!導師會預先錄製教學影片!並於凝皓分校播放。

符號OT：代表線上課程!導師會預先錄製教學影片!學生須登入凝皓網站觀看。影片設觀看期限、次數及權限。

符號LO/VO：代表Live或Video班與線上課程的混合模式!導師每期會現場授課2至4堂!其餘堂數會以線上課程授課!導師會預先錄製教學影片!學生須登入凝皓網站觀看。影片設觀看期限、次數及權限。

\*此為參考學費，一切以報名時收據上列印的學費為準。

Rita Tsang

## 大學講師級導師 · 中大翻譯碩士 · 中大英文學士

### 專科專教 · 專業英語

- 香港中文大學翻譯碩士
- 香港中文大學英文系榮譽學士，修讀教學英語、戲劇、文學等課程
- 於香港中學文憑試英文科獲取 5\*\* 佳績，洞悉考試要求
- 曾前往英國 The University of Warwick 進行交流，修讀英國文學及文化課程
- 考獲 Teaching English as a Foreign Language (TEFL) 證書，具海外教授英語資格
- 獲取香港演藝學院 (HKAPA) Learning English through Drama 證書
- 自小積極參與英語課外活動，曾取得全港小小語言家大賽區冠軍，比賽項目包括寫作、朗誦、唱歌及講故事

### 經驗豐富 · 口碑載譽

- 逾十年大型補習教學經驗，深受家長學生歡迎，多班爆滿
- 曾於大學任教 University English 課程及曾於大專院校任教 Academic English 課程，教授大學生及大專生閱讀及寫作學術論文的技巧
- 曾為多間中學提供考試為本的 DSE 密集式英語課程
- 曾為不同機構包括明愛專上學院及香港循理會等等擔任 DSE 英文科講座講者
- 曾於 DBC 數碼電台校園台主持節目《至 Pop 補習新一代》，於大氣電波分享英語學習心得及解答學生疑難
- 獲邀擔任新城娛樂台《寂寞一窩 Phone》節目嘉賓主持分享 DSE 考試技巧
- 曾接受《Yes! Magazine》及《新 Monday》訪問分享教學心得

### 課程配套完善 · 全方位照顧學生

- 課堂內容以主題式教學由淺入深，教學與操練交替進行，從而鞏固學生的學習記憶
- 筆記每個單元集趣味性與實用性於一體，日常英語及考試技巧並重
- 派發天書及課後練習供同學隨時隨地溫習及操練
- 舉辦問書班貼身照顧學生需要及提供 Whatsapp 供學生課後發問

Rita Tsang

# SUMMER ENGLISH COURSE S3/4

## Course Content

### Lesson 1 – Lesson 4

<b>Writing</b>	Part A Photo description [短文：照片描述]
<b>Reading</b>	Matching (short phrases / main ideas) [配對：片語 / 主旨大意]
<b>Listening &amp; Integrated Skills</b>	Listening (Maps & Labelling) [聆聽：地圖及標記]
<b>Grammar</b>	Subject-verb agreement [主詞動詞一致性]
<b>Speaking</b>	Group Interaction (Skills of interaction) [小組討論：互動技巧]

**Giveaway: (1) Speaking Samples**

### Lesson 5 – Lesson 8

<b>Writing</b>	Part B Essay writing (Reasons & Feelings) [長文：原因 / 感受]
<b>Reading</b>	An assessment with various question types [綜合題型評估]
<b>Listening &amp; Integrated Skills</b>	Long task (A refusal to a request) [長文寫作：拒絕請求]
<b>Speaking</b>	Individual response (Making comparisons) [個人回應：比較題型]

**Giveaway: (1) S3/4 Summer Workbook (2) News Review**

## 課後及課外協助

- 每班均開設 whatsapp group 主動與學生溝通，了解學生需要及不足
- 歡迎學生於下課後及透過 Instagram、Facebook 及 Whatsapp 發問，詳細解答學生問題
- Rita 會在 IG 分享有趣英文知識及與學生互動
- 鼓勵學生於生活上使用英語，並善用網上平台與 Rita 以英文交流



## Miss Rita 課堂實況



## Miss Rita 課堂以外的教學活動



## 家長感言

小女是何文田一間1A英中的中三學生，自中一起已開始報讀██████初中英文班的課程（Rita），英文科成績一直名列前茅。我覺得課程很實用，而課堂上所派發的練習及有關DSE的最新資訊亦很配合她們的需要。還有，██████導師Rita亦很關注學生的學習進度，如遇到困難亦會即時作出援手，小女都曾受惠不少。所以，作為家長，我認為此課程對提升小女的英文水平幫助很大！我亦推薦了不少朋友的子女報讀！他們的英文成績都有很大的進步呢！👍👍👍👍

Dear Rita,

My daughter, Angel, has been studying here for the past half year. I have noticed that her English has improved significantly through your teaching.

With a class of over 40 students, you are faced with students of all styles of learning, attitudes, and temper. As a teacher, you are always placed in a difficult position. To strive to accommodate each student while being strict and lenient must be very tiresome. Your teaching style has inspired and motivated the students to strive for improvement in English everyday. My daughter returns home after each session with a smile on her face letting me know that teacher Rita knows how to teach the students. She has mentioned that you provide a fun, entertaining, and relaxing environment for her and her peers to engage and learn. It is difficult as a mother to encourage their child to attend tutoring, let alone a 3 hour session each week!

I am very happy to know that you are a teacher for S1-S6. Your style of teaching has motivated Angel to continue improving on her English outside of the classroom. I hope you will continue doing what you do for the benefits of all the children.

Angel

## 學生感言 (英文)

### **Lee Ho Kwan**

Never have I met a more passionate, patient and diligent teacher than Rita.

Experienced in teaching, Rita's teaching style is student-oriented. She transforms abstract concepts into easily understandable ones. Not only can you easily apprehend what she teaches during her lesson, but you can also receive countless extra materials to improve your diversified ability in English, namely a pink worksheet distributed every lesson, a grammar book consisting of 600 MC questions, another grammar book that includes lots of applicable phrasal verbs and vocabulary books with a lot of vocabulary and idioms. Rita is open for questions and conveniently accessible through her whatsapp number. She has solved a handful of questions for me through whatsapp. Last but not least, Rita has tests regularly. She sets up an Elite Workshop for those who achieve a certain score successfully. In free elite workshops, she teaches advanced vocabulary and exam skills to equip us with all the techniques we need for the exam.

All in all, she is the best tutor I have ever met. I sincerely recommend everyone to join her courses.

### **Audrey**

I joined Miss Rita's Reading and Usage Mock Exam in September. The exam, superb and well-structured, was designed according to actual exams. Rita also gave us clear explanations and let us know the mistakes we should avoid. The paper was exam-oriented and tests concepts that I have difficulty in understanding. It was a great experience and I highly recommend everyone who wants to improve your exam skills to join it.

### **Ernest Li**

After attending Miss Rita's class, not only do I improve my results but I also have greater confidence in communicating with foreigners as Miss Rita has taught us vocabulary items which are commonly used. Furthermore, I think that elite classes help me make remarkable progress in English. During elite classes, Miss Rita introduces different advanced sentence structures to us so that we can use them in compositions and daily life.

## 學生感言 (中文)

